

Bestyrelsesmøde 03. December

Til stede: Dagmar, Anders, Hjalte, Emma, Ulver, Sebastian

Tid og sted for næste møde: Torsdag d. 8 Januar Jazzed on Grains

Ordstyrer: Hjalte

Referent: Sebastian

Dagsorden:

1. Opgaveliste løbende
(https://docs.google.com/document/d/1_KhUWyCxdUkkyYUWT7-HJWDWXaQQNPnBTTmqDsrPkRA/edit?usp=sharing)
2. Grupperegler for vores facebook? (Sebastian)
 - a. Reklame fra udefrakommende
 - b. Facebookgruppen er medlemmernes egen og bliver ikke brugt som officiel info kanal fra bestyrelsen eller sekretariatet... Sekretæren uddelegerer ansvar til andre, det er ikke sekretærens opgave.
3. Info om NFH  Projektramme Det gode børne unge miljø.pdf - SPOT?
 - a. 50%
 - b. Climb-a-long
 - c. Data og feedback til rutybeg

Det bliver forelagt at headsetteren er blevet spurgt og hun er psyched på ideen

Der bliver diskuteret om vi gerne vil filmes til at uddanne en maskine

Der bliver også diskuteret om det er overhovedet er relevant for headsetteren at få den rå data

Det bliver fremhævet at oplevelsen af boulderen / hvordan bevægelserne bliver udført end hvor mange der topper den

AI og 24-timers overvågning er noget mange har holdninger til, det er svært at tage en beslutning om

Vi synes ikke det er i orden at der er blevet sneget ind en 18.000 DKK aftale ind i sådan et tilbud

Vi kunne godt tænke os at vide hvad data'en bliver brugt til - (eks. gamle DNA indsamling virksomheder er nu blevet til medicin firmaer)

Hvis det skal være bliver det nødt til at være til en GF for at give medlemmerne mulighed for at beslutte det

Vi vil ikke have SPOT som det er nu

4. Oversigt over ansatte - lav liste + evt. billeder
5. Klubtøj (og evt. supplerende gratis arbejdstøj for ansatte)
 - a. Samarbejde med outdoor/klatre mærker

- b. Bredt udvalg, som man skal kunne købe (relativt) billigt som alm. medlem.
- c. Udvalg (merch) i samarbejde med merch
- d. Flere kreative ideer til klubbetøj - sjove print, tegninger mv. fx børnetegninger til nfh trænere, rutebyg specialtrøjer mv. Limited edition trøjer til ture mv. - Tur trøjer?

Der bliver stillet spørgsmål ved bæredygtigheden? Altså, at folk kun skal have de trøjer de gerne vil have og bruger

Der bliver pointeret at det ikke er bestyrelsen opgave, at der er nogen der skal gribe den

Skal vi købe flere, når vi allerede har så mange som vi har nu?

Samarbejde med en af de firmaer som specialiserer i at printe custom trøjer en ad gangen - som medlemmerne selv skal bestille

Der bliver pointeret at det er en merch udvalg ting

Vi vil gerne støtte med penge

Vi vil gerne opfordre alle læsere af referatet til at gå ind i merch udvalget og lave nogle kreative trøjer!

- 6. Må man arrangere et privat sikringskursus som allerede er fyldt (e.g. venner/bekendte)?
 - a. Hvad hvis det ikke er fyldt?

Vi ville bange for at der ville blive afholdt færre åbne sikringskurser

Det bidrager med aktivitet

Skal de lukkede tælle med at give refusion på instruktør kurser

Man kunne også foreslå at det kun var lukket i en uge

Man kunne også sige at sekretæren bare åbner når vedkommende ser det passende

Hvis de ikke er fyldt skal de åbnes op

Vi kunne også sige ja til det og prøve det af - hvis der kommer for mange af dem så lukker vi ordningen igen (med opfordring om at lave nogle åbne).

- 7. Update på vesterbro hallen - PARKOUR

Det kommer, imorgen faktisk!

GAME har brug for en tung klub at oprette klatringen, altså noget knowhow...

Det bliver ikke NKK og det bliver til Vesterbro Klatreklub hvis det bliver til noget

Det kører udenfor bestyrelsen

NKK kan godt smide forplejning i nogle møder ligesom bestyrelsesmødet for at gøre vesterbro_udvalget glade og plads til motivation. Vi vil gerne give dem nogle møder så vi kan få en ny klatrehal på Vesterbro!

Det er en sekretær opgave at starte op og f.eks. tage med til deres møder/tage et ansvar for at rykke på gamle mails og opgaver/en notits i nyhedsbrevet.

8. Hvad gør vi med klubdag (+udvalg)?

A. Josef ligner eneste aktive i udvalget

B. Skal klubværter træde ind?

Josef bliver ikke taget godt imod, det er en skidt dato - andre vil gerne hjælpe men kan ikke koordinere kræfterne.

Hvor meget skal fjernes? Måske bare fjerne pladerne og så kalde det en dag? Ja bare fjerne det vi gerne vil have!

9. Løn/honorar til Asger rud for dør check in for dagsbilletter (han estimerer han har brugt 20 timer på at udvikle og en time per måned på support)

“Hvad får jeg for det?” - har Asger Rud spurgt?

Årlig løn før skat på 2000 jf. BM 13. maj 2025

10. Nyheder fra Sekretæren

Sebastian siger op men foreslår en ny stilling på 30-37 timer fordi han mener det støtter klubben bedst - der forelægges mange årsager.

Skal vi være to klubværter eller en klubvært + sekretær eller bare en fuldtidsstilling?

Sebastian vil finde et nyt job, men vil gerne give rollen ordentligt videre. Vil gerne strække sig så vidt muligt at finde en god løsning og få det til at fungere indtil der er fundet en ny.

Hvad får Malthe i Aalborg?

En nyuddannet kontorelev får ca. 200 i timen.

Det er vigtigt at få sat nogle tal på, hvad for nogle timer, hvad koster det klubben?

[Ngojob.dk](https://ngojob.dk) - skal det slås op på

Beslutningen lyder at sekretær, NFH og klubstøtte (administrative og praktiske - dvs. en drift rolle) bliver slået sammen

11. Hvem er formand, Ulver tager til Norge?

Evt.